
Treść interpelacji nr 15/20 radnego Łukasza Gołębiowskiego w sprawie 

podjęcia środków ostrożności zapobiegających dalszemu rozprzestrzenianiu 

się koronawirusa.   

W ostatnich dniach na terenie Polski obserwujemy dynamicznie rosnącą liczbę 
potwierdzonych zachorowań na wirusa COVID — 19 powszechnie określanego, jako 
koronawirus. Wiele osób objętych zostało również kwarantanną, z powodu wysokiego ryzyka 
wystąpienia u nich wirusa. Potencjalnym zagrożeniem są również osoby powracające do 
kraju spoza jego granic, szczególnie z kierunku Azji, Włoch czy Niemiec. 

W konsekwencji należy podjąć szczególne środki ostrożności, zapobiegające dalszemu 
rozprzestrzenianiu się zachorowań. Jednym z działań wpisujących się tę strategię jest zakaz 
organizowania imprez masowych w pomieszczeniach zamkniętych, które podjęto na 
posiedzeniu Rządowego Zespołu Zarządzania Kryzysowego pod przewodnictwem Premiera 
Mateusza Morawieckiego. 

Analizując sytuację epidemiologiczną związaną z rozprzestrzenianiem się koronawirusa 
należy podkreślić, że szczególnie groźnym miejscem dla zdrowia są wszelkie zgromadzenia 
(grupy) ludzi. Szczególnie istotny wydaje się transport publiczny, w związku z koniecznością 
dojazdów do pracy czy do szkoły. Pociągi Kolei Mazowieckich w godzinach szczytu są 
przepełnione co jest me tylko uciążliwe dla pasażerów, ale w obecnej sytuacji stanowi 
czynnik zagrażający bezpieczeństwu i zdrowiu podróżujących. 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na poniższe pytania: 

1. Czy Zarząd Województwa posiada dane o liczbie pasażerów na poszczególnych 
trasach? 

2. Na których trasach dochodzi do przepełnienia pociągów? 

3. Czy planowane jest dostawienie dodatkowych składów w tych pociągach gdzie jest więcej 
pasażerów tak, żeby zminimalizować bliskie kontakty między pasażerami, a tym samym 
zapobiec ewentualnemu rozprzestrzenianiu się koronawirusa na Mazowszu? 
 

 


